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Folkhälsorådet KS 2017154-1031

Protokoll fört vid sammanträd et 2017 -09-12

Plats
Hälsocenter, Köpings lasarett.

Dagens värd
Madelen Lindquist.

Dagens tema
Liv och Hälsa Ung20T7.

Närvarande
Elizabeth Salomonsson (ordf.)
Jenny Adolphson
Lola Björklöv
Majvor Eriksson
Conny Hall, t.o.m. punkt 4.
Helen Hammarlund
Madelen Lindquist
Sara Schelin
Lars-Olov Johansson (sekr.)

Kommunstyrelsen
Kommunstyrelsen
Tekniska kontoret
Vård & Omsorg
Kolsva kommundel
Barn & Utbildning
Region Västmanland
Kommunchef
Stadskansliet
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Övriga
Emelie Löf, Region Västmanland, t.o.m. punkt 4

Ej närvarande: Pernilla Einan, Linda Eriksson, Peter Landin,
Maarit Verga, Andreas Trygg.

1. Sammanträdets öppnande
Ordfloranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.

2. Protokolljusterare
Jenny Adolphson valdes att tillsammans med ordföranden justera
dagens protokoll
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3. Föregående protokoll
Protokollet från sammanträdet 2017-06-14 godkändes och lades
till handlingama.

4. Dagens tema: Liv och Hälsa Ung 2017
Emelie Löf från Köpings lasaretts Hälsocenter inledde med att presentera det och
dess verksamhet. Centret har tre medarbetare och inriktningen är friskvård, med
ledorden ftirebyggande, stödjande och rehabiliterande. De huvudsakliga ämnes-
områdena är motion, kost, stresshantering, tobak, sömn och motion. Som privat-
person kan man bli remiterad till centret eller söka upp det på eget initiativ - och
få hjälp gratis eller till en mycket blygsam kostnad. Förutom inriktningen mot
allmänheten samarbetar hälsocentret även med Köpings kommun.

Madelen Lindquist fortsatte med att presentera resultaten från den senaste Liv och
Hälsa Ung-undersökningen. Det är en omfattande enkätundersökning där ung-
domar i årskurs 7 och 9 i grundskolan samt årskurs 2 i gymnasiet får besvara ett
antal frågor om hälsa och levnadsftirhållanden. De resultat som framkommit är i
vissa fall glädjande och i andra fall mer oroande och tankeväckande. Vilket ledde
till många frågor och tankeutbyten bland rådets medlemmar.

5.2017 års handlingsplan, en lägesrapport
Gruppen som utarbetat handlingsplanen informerade om hur långt folkhälso-
arbetet i kommunen kommit jämfört med planen. Dels om det fortlöpande arbetet,
dels om speciella insatser. Allt relaterat till kommunens övergripande mål.

6. Sammanträdets avslutn¡ng
Ordföranden tackade de närvarande ftir deras medverkan och förklarade
sammanträdet avslutat.
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Lars-OIov Johanrsorl
sekreterare

enny AdolphsonSalomonsson
justerare
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